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Punkt Indhold / Drøftelse / Beslutning Opfølgning 

1. Valg af referent og 
møde leder 

Christian. - 

I. Kort 
præsentationsrunde. 

Alle præsenterede sig for hinanden. - 

II. Gennemgang og 
godkendelse af 
forretningsorden. 

Forretningsorden vedhæftet referatet. 

Drøftelse om hyppighed af møder, tidspunkt og ugedage. 

 

 

NemBørn ændres til Aula. 

Tilføjes dato og version. 

Christian renskriver forretningsordenen og 
fremsender denne til bestyrelsens 
medlemmer for godkendelse.  

Christian fremsender bestyrelsen 
mødedatoer for perioden frem til 
bestyrelsesvalg i april 2024. 

III. Tavshedserklæring Tavshedserklæring underskrevet. - 

2. Godkendelse af sidste 
mødereferat 

Godkendt.  

3. Orientering fra 
ledelsen 

Status for husets drift og personale.  

Christina T. startet på sidste modul af pædagoguddannelse og er tilbage igen i 
februar 2024. 

Der arbejdes lige nu på at finde rette medarbejder til dækning af Christina T. 
fravær. 

 

 

 

 

Dato: 22. maj 2023 - Tidsrum: 17.00-19.00, Mødested: Nysted Børnehus, Møde nr. 2 
 
Referent: Christian 
Mødeleder: Christian 
 
Tilstede: Alexander Segers, Kristina Nielsen, Maja Degn, Marlene Larsen, Lenette Eriksen, Hanne Jørgensen, Christian Madsen 
Afbud:  
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Christina J., afslutter sin erhvervspraktik. Det har været en fornøjelse med 
Christina i huset, vi ønsker Christina held og lykke fremover. 

Køkkenbyggeri – der er nu fundet de midler der skal til for at byggeriet kan 
starte op. Der er forsat uklarhed om hvornår byggeriet starter op. Vi har gjort 
ejendomscenteret opmærksomme på at børnehuset står tomt 3 uger i 
sommerperioden. 

Hygiejnekontrol – Der har været internt hygiejnekontrol. Generelt fremstår 
huset pænt, ingen bemærkninger hygiejnen på stuerne og toiletfaciliteterne. 

Der peges på at barnevognsrummet fremstår ufærdigt, indeklimaet bør 
undersøges ift. varme/kulde og gulv bør gøres rengøringsvenligt. 

Håndtering af sengetøj og senge i soverum har fået en bemærkning og der 
arbejdes p.t. med at finde en god løsning – der skal bruges noget økonomi på 
dette, da der ønskes at købe noget i god kvalitet, der kan holde i mange år.  

Personalet har afholdt pædagogisk lørdag. Omdrejningspunktet var og er forsat 
evaluering af børnehusets pædagogisk læreplan. 

Fællespasningen får den pædagogiske overskrift ”Leg og børnefællesskaber”. 
Der arbejdes p.t. med et forældreskriv med praktisk information.  

Der mangler forsat tilbagemeldinger fra forældre vedr. sommerens 
ferieafholdelse. 

 

 

 

Christian følger op på status for opstart af 
køkkenbyggeriet. 

 

 

 

Christian tager kontakt til ejendomscenteret. 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen/medarbejderne kontakter de 
pågældende forældre. 

4. Orientering fra 
formand 

-   

5. Orientering fra stuerne Der er sendt nyhedsbrev ud fra Tusindbenstuen. 

Temaugen forløb godt – tilbagemeldingen fra bestyrelsen er positiv ift. 
forældrearrangementet. Gerne igen ved næstkommende temauge (uge 40). 

Powernap er kommet godt i gang og børnene vil meget gerne være med. 
Børnene ligger og slapper af på deres tæpper, og det er personalets oplevelse, 
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at børnene nyder roen. Enkelte børn der falder i søvn, der har været dialog med 
forældre vedr. søvn/ikke søvn.  

6. 
Bestyrelsesmedlemmerne 
har ordet 

Sommerfest: 

Arrangementer er for alle (dvs. også bedsteforældre, onkler, tanter, naboen 
mv.)  

Program som sidste år, samme forplejning. 

Egenbetalingen, 25 kr. pr. person, indskrevne børn gratis.  

Personalet/bestyrelsen tænker over forskellige stationer/aktiviteter der kan være 
ved arrangementet:  

Limbo-dans, sømbuk for store og små, bygge insekthotel… 

Status for stuenavne: 

Der er kommet et enkelt forslag. 

Forældrearbejdsdag: 

Bestyrelsen vil gerne stå for en forældrearbejdsdag med børnedeltagelse. 

Overskud fra familiearrangementer: 

Overskud fra familiearrangementer er gået til en tur til Krokodille Zoo, for de 
ældste børnehavebørn. Der er indkøbt planter til legepladsen. Der er forsat 
penge tilovers. 

Det drøftes hvad pengene kunne bruges til – til glæde for børnene.  

Juletræsfest i Kettinge fritidscenter: 

Datoen bliver d. 26. november. 

  

Ledelsen sender invitation og tilmelding ud. 

Charlotte koger pasta. 

Kristina kontakter ansigtsmaler – 
”overskudskassen” betaler. 

Christian bestiller mad. 

 

 

Christian skriver ud på AULA vedr. bidrag til 
stuenavne. Nye navne kunne evt. 
offentliggøres til sommerfesten, Christian 
drøfter dette med personalegruppen. 

Bestyrelsen finder en dato 
(sensommer/efterår?), Børnehuset finder 
opgaver.  

 

 

Kristina køber flere planter (jordbær). 

7. Budget/økonomi Økonomiudvalget har besluttet at der skal spares 1% på de decentrale 
budgetter. Børnehuset kan finde økonomien til dette i år uden nedgang i 
normeringen. 
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8. Indkommende punkter 
fra forældrene 

- Christian vil fremover skrive ud til alle 
forældre, med en invitation til, at kontakte 
bestyrelsen, for spørgsmål, undren mv., 
forud for bestyrelsesmødets afholdelse. 

Christian indkøber små fine postkasser, til 
ophæng i indgangspartierne. Her kan 
forældre, der måske har svært ved at 
konfrontere medarbejdere, ledelse eller 
bestyrelse, med spørgsmål undren mv., 
”poste” et skriv. 

 

Med venlig hilsen 

Alexander og Christian 
 


